
 1 

 

 

P R O T O K Ó Ł  

z  narady roboczej Sołtysów i Przewodniczących Komitetów  

Osiedlowych  w  dniu 23.10.2014 r.  

 

 

W naradzie uczestniczyli : 

  

      -     Pan Leszek Ruszczyk – Wicemarszałek Województwa Mazowieckiego  

- Pan  Grzegorz Mierzejewski – Vice Prezes , członek Zarządu Enea Wytwarzanie 

- Pan  Michał Cmiel - Wojewódzki Zarząd Melioracji i Urządzeń Wodnych w 

Warszawie  Oddział w Radomiu 

- Pan Stanisław Gąsior – Powiatowy Rzecznik Konsumentów 

- Pan Janusz Stąpór – Starosta Powiatu Kozienickiego 

- Pani Halina Grudzień – Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

- Pan Tomasz Śmietanka – Burmistrz Gminy Kozienice    

- Pan Igor Czerwiński – Z-ca Burmistrza ds. Technicznych 

- Pan Robert Wojcieszek – Prezes KGK 

- Pan Andrzej Wołos – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

- Pani Teresa Starzyńska – Dyrektor W-łu Gospodarki Przestrzennej Rolnictwa i 

Środowiska 

- Pan Stanisław Siderski - Sekretarz Gminy Kozienice 

- Przedstawiciele KPP w Kozienicach 

- Sołtysi i Przewodniczący Komitetów Osiedlowych wg załączonej listy obecności 

Pan Burmistrz zabierając głos powitał zebranych i kolejno przedstawiał zaproszonych gości.  

Następnie głos zabrał Pan Wicemarszałek, który dziękując za zaproszenie powitał zebranych i 

przedstawił informacje dot. kończącej się czteroletniej kadencji. Wymienił  inwestycje jakie 

były realizowane na Mazowszu mijającej kadencji. Były to prace w różnych dziedzinach 

m.in. sport, kultura, oświata, budowy dróg wodociągi. Pan Wicemarszałek zachęcał do 

rozwijania nowych pomysłów i inwestycji.  

 Pan Józef Cytryniak – Komitet Osiedlowy nr. 1.  

- poruszając temat emigracji młodych ludzi z naszego miasta zapytał, czy właściwym było  

podjęcie decyzji o budowie Centrum Kulturalno-Artystycznego  bez konsultacji z 

mieszkańcami ? 

W odpowiedzi na w/w temat głos zabrali:  

- Pan Wicemarszałek który stwierdził, że na pewno obiekt się przyda i budowę uznał za 

zasadną  

- Pan Burmistrz Śmietanka nawiązując do tematu  przedstawił dane statystyczne dot. narodzin 

w naszej gminie  i stwierdził, że na pewno obiekt będzie wykorzystany a Gmina będzie 

przygotowana do rozwoju nowych pokoleń.  

- Pan Starosta również poparł celowość budowy Centrum a emigrację młodzi ludzie 

wybierają z różnych powodów ( poznania świata, lepszych możliwości rozwojowych itp.).  

Pan Edmund Kordas – Ruda 

- poruszył temat zamknięcia mostu na rzece Radomce w Ryczywole i prosił o interwencję w 

tej sprawie w GDDK i A. 

W odpowiedzi na poruszony temat Pan Vice Burmistrz Igor Czerwiński stwierdził, że 

zamknięcie mostu nastąpi od poniedziałku 27.10.2014 do 20 grudnia 2014r. W związku z 

zaistniałą sytuacją  i z natężeniem prac na moście GDDK i A  wyznaczyła objazdy jak to 

odbywa się w takich przypadkach .  

Do tematu odniósł się również Pan Starosta, który obiecał że sprawa zostanie wyjaśniona.  

Pan Ryszard Zając – Komitet Osiedlowy nr 3 

- zawnioskował o zwrócenie uwagi na drogę z Kozienic do Radomia od wiaduktu, jest ona w 

fatalnym stanie. 
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Na zakończenie podziękowanie Panu Wicemarszałkowi złożyli Pan Burmistrz i  Pan Starosta 

za wspieranie w pozyskiwaniu funduszy dla naszej gminy i powiatu dzięki temu nasz region 

może się rozwijać. 

W dalszej części narady Pan Grzegorz Mierzejewski przedstawił informację na temat 

aktualnej sytuacji w spółce „Enea Wytwarzanie” S.A .w zakresie inwestycji, modernizacji , 

spraw pracowniczych i postępach budowy nowego bloku. Omówił: 

- na jakim poziomie jest budowa bloku nr 11 

- jakie będzie potrzebne zatrudnienie po jej zakończeniu  

- wielkość kapitału na inwestycje 

- strategię rozwoju obszaru Enea Wytwarzanie 

- inwestowanie w młodzież przez Enea Wytwarzanie 

- organizowanie imprez dla pracowników i społeczności lokalnej 

Pytania do Pana Mierzejewskiego :  

Pan Ryszard Zając – Komitet Osiedlowy nr 3 

- nawiązując do tematu zatrudnienia absolwentów wyższych uczelni, zapytał jakie możliwości 

zatrudnienia będą mieli absolwenci szkół zawodowych o zawodach takich jak: ślusarz, 

spawacz, kucharz itp.? 

W odpowiedzi  Pan Prezes poprosił o złożenie wnioski do Elektrowni dot. zatrudnienia 

najlepszych absolwentów a sprawa zatrudnienia zostanie rozpatrzona na posiedzeniu Zarządu.  

Pani Janina Golik – Świerże Górne  

- poruszyła problem dot. zatrudnienia i wykorzystywania młodych ludzi pracujących przy 

budowie nowego bloku. Poinformowała, że pracownicy są tam źle traktowani, są 

wykorzystywani i mają kłopoty z otrzymaniem wynagrodzenia.  

W odpowiedzi na poruszony problem Pan Wice Prezes stwierdził, że nic mu na ten temat nie 

wiadomo ponieważ elektrownia jest inwestorem a budowę wykonują firmy zewnętrzne. 

Zasugerował, aby pokrzywdzeni  poinformowali o tym  Państwową  Inspekcję Pracy.  

W naradzie uczestniczył Powiatowy Rzecznik Konsumentów Pan Stanisław Gąsior. Omówił:  

- prawa konsumenta na podstawie ustawy z dnia 30 maja 2014r „o prawach konsumenta „( 

Dz. U. z dnia 24 czerwca 2014r poz. 827) tj. 

- obowiązki przedsiębiorcy w umowach, innych niż umowy zawierane poza lokalem 

przedsiębiorstwa lub na odległość 

- prawo odstąpienia od umowy  

- umowy dotyczące usług finansowych zawierane na odległość 

- roszczenie sprzedawcy w związku z wadliwością rzeczy sprzedanej 

- gwarancji przy sprzedaży  

  

 Następnie  Sekretarz Gminy Pan Stanisław Siderski przedstawił program dalszej  części 

narady: 

1. Ocena wniosków sołeckich na 2015 rok 

2. Dyskusja nad założeniami do budżetu na 2015 rok 

3. Informacja na temat pomocy najbardziej potrzebującym w okresie zimy. 

4. Wolne wnioski . 

Ad.1. Programu spotkania 

 Pan Sekretarz omówił sprawy dotyczące złożonych wniosków sołeckich na 2015rok oraz 

procedury związane z przyjęciem i odrzuceniem  wniosków. Poinformował, że wszystkie 

sołectwa złożyły wnioski w terminie oprócz jednego (Ruda- jeden dzień po terminie ) a jedno 

przedsięwzięcie zostało odrzucone ze względu na zbyt małą kwotę aby zrealizować 

przedsięwzięcie (m. Łuczynów). Złożone  wnioski dotyczą: 

- remontów i budowy dróg  

- dostęp do kultury ( festyny i wyjazdy szkoleniowe) 

- utrzymanie porządku w sołectwie 

- zakup wyposażenia placów zabaw 

- zakup sprzętu dla OSP 

- pomoce naukowe dla szkół 
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Pan Andrzej Wołos poinformował, że sołectwa muszą trzymać się wyznaczonej kwoty 

ponieważ nie ma dofinansowania do przedsięwzięć uchwalonych przez sołectwa.  

Zebrani otrzymali:  

- informację  Centrum Edukacyjnego Syntea S.A. w Lublinie na temat bezpłatnego szkolenia 

zawodowego  z płatnym stypendium i stażem organizowanego dla osób niepełnosprawnych 

 - pismo Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa komunikat Mazowieckiego Biuro 

Powiatowe w Kozienicach w/s spotkania informacyjnego dot. płatności bezpośrednich 2015-

2020 – zasady przyznawania wsparcia 

- obwieszczenie Burmistrza Gminy Kozienice z dnia 30 września 2014r w/s informacji o 

numerach i granicach obwodów głosowania , siedzibach obwodowych komisji wyborczych na 

terenie Gminy Kozienice  

Powyższe materiały zostały rozdane w celu poinformowania mieszkańców swoich 

miejscowości i komitetów poprzez wywieszenie na tablicach ogłoszeń  

 

Ad.3. Programu spotkania 

Pani Halina Grudzień omówiła zadania ośrodka  oraz działania  jakie zostały podjęte  na rzecz 

osób  najbardziej potrzebującym  w związku ze zbliżającą się zimą. Pani Kierownik 

zapoznała zebranych z podjętymi  działaniami  osłonowymi i formami pomocy dla rodzin 

ubogich, chorych, osób mieszkających  samotnie oraz bezdomnych. Podała kryteria  

dochodowe do korzystania ze świadczeń pomocy społecznej. Te formy pomocy to: 

-  formy pieniężne 

- zasiłki celowej. tj. zakup żywności ,odzieży , opału 

- dożywianie dzieci w szkołach 

Ponadto Pani Kierownik poinformowała, że ośrodek prowadzi zbiórkę odzieży  używanej aby 

następnie przekazać osobom najbardziej potrzebującym. Ośrodek posiada wykazy noclegowni 

, wolnych miejsc dla bezdomnych i w razie potrzeby wydaje skierowania do takiej 

noclegowni. Koordynatorem w omawianych sprawach jest Pani Agnieszka Janeczek tel. 

(48)614 65 57 lub (48) 614 88 58. 

Pan Ryszard Zając – KO nr 3 zgłosił problem z mieszkańcem koczującym na działce przy ul. 

11 Listopada. Poprosił o zainteresowanie się i rozwiązanie tego problemu . 

W odpowiedzi Pani Grudzień poinformowała, że czynione są starania w zakupie barakowozu. 

Problem będzie z jego ustawieniem , ponieważ działka ta  nie należy do koczującego tam 

człowieka i nie wiadomo czy można go tam postawić. Ponadto ten Pan nie akceptuje żadnej 

pomocy.  

Pani Janina Golik – Świerże Górne  

- zgłosiła, że w Świerżach Górnych koczuje człowiek w śmietniku, schodzą się inni , piją 

alkohol i jest niebezpiecznie.  

Pan Michał Cmiel  - omówił sprawy związane z konserwacją i utrzymaniem cieków wodnych 

oraz: 

- budowę wału przy Radomce w Kłodzie ( wykonany jest już projekt) 

- plany dot. obwałowań Gminy Kozienice, rzeki Zagożdżonki ( w przyszłym roku 

przygotowana zostanie dokumentacja projektowa) 

- budowę odcinka wału rzeki Wisły – Holendry Kozienickie 

- budowę zabezpieczeń przeciwpowodziowych ( w dostosowaniu do wysokości przyznanych 

środków na ten cel) 

- środki na utrzymanie i konserwację wałów przeciwpowodziowych  

- środki przeznaczone na kanał Rusin, rzekę Brzeźniczkę i Kanał Gniewoszowski  

 

Pytania do Pana Cmiela:  

1. Pan Andrzej Kowalski-Kępa Wólczyńska  

- kiedy będzie budowa drogi przywałowej Kępeczki- Kępa Wólczyńska? 

Odp. W przyszłości w zależności od posiadanych środków.  

2. Pani Małgorzata Seroka – Śmietanki  

- zwróciła się z prośbą o oczyszczenie rzeki Brzeźniczki  
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Na zakończenie Pan Cmiel poprosił o zgłaszanie problemów i uwag do Inspektoratu w 

Kozienicach, aby można było je  rozpatrzeć i zaplanować wykonanie w miarę posiadanych 

środków na ten cel.  

Ad.4. Programu spotkania – wolne wnioski 

1.Pani Janina Golik   – Świerże Górne : 

- zawnioskowała o wymianę oświetlenia na osiedlu – lampy są już bardzo stare 

2. Pan Grzegorz Kurek – Aleksandrówka zawnioskował o: 

- rozbudowę kanalizacji wod-kan w ul. Diamentowej i Różanej 

- zamontowanie tabliczek informacyjnych z nazwą ulicy w bardziej widocznym miejscu a dot. 

to ul. Diamentowej i ul. Kwiatowej. 

- czyszczenie luster w Alaksandrówce 

- na jakim etapie jest projekt techniczny budowy chodnika wzdłuż ul. Piastowskiej i 

Strumykowej? 

3. Pan Marian Janeczek  – Łuczynów : 

- zgłosił  wyrzucone stare opony w Łuczynowie, które należy zabrać 

4.Pani Krystyna Smolarczyk – Nowiny zawnioskowała o : 

-  przywiezienie 4  wywrotek szlaki na wysięgnik ul. Podlesie od posesji Państwa 

Wielgomasów do Pani Malinowskiej. 

5. Pan Józef Cytryniak – Komitet Osiedlowy Nr 1 : 

- przejrzeć uliczne  słupy oświetleniowe pod względem bezpieczeństwa 

6. Pan Zbigniew Kwaśnik – Wilczkowice Górne : 

- zamontować spowalniacze ruchu na drodze Wilczkowice Górne – Ryczywół ( niebezpieczne 

zakręty  wyjazdu z lasu w kierunku sołectwa).  

- ustawić oznakowanie – niebezpieczny zakręt 

7. Pani Jadwiga Polesiak – Łaszówka zawnioskowała o: 

- przywiezienie tłucznia lub szlaki na drogi w Łaszówce  

Na zadane pytania i wnioski odpowiedzi udzielali : 

1. Pan Burmistrz Tomasz Śmietanka, który omówił m.in. : 

- składanie wniosków z funduszu sołeckiego  

- uzupełnianie wniosków sołeckich i KO  z zebrań w m-cu I i II /2014r 

- o podtopieniach i kanale Kozienicko-Gniewoszowskim  

- o celowości budowy Centrum Kulturlno-Artystycznego 

2. Pan Igor Czerwiński – Z-ca Burmistrza ds. technicznych omówił m.in.  

- sprawy dot. zamknięcia mostu w Ryczywole 

- przebudowy drogi nr 79 ( wykonania projektu)  

- budowy kanalizacji wod-kan 

- dostarczenia szlaki na drogi  

               Na zakończenie narady Pan Burmistrz T.Smietanka i I. Czerwiński  

podziękowali zebranym za przybycie informując jednocześnie, że zgłoszone wnioski 

zostaną przekazane  merytorycznym dyrektorom , którzy dokładnie przyjrzą się 

wnioskom, oszacują możliwości realizacji, a które nie są w kompetencji Gminy 

 przekażą właściwym adresatom.  

 

. 

 

 

                                                                                   Na tym protokół zakończono . 

 

Protokołowała: 

 

Celina Krakowska  

 


